
Ordinær Generalforsamling “Samrådet 9293”
Onsdag 14.02.2024

Fremmødte: 18

1. Dirigent: Tonny Korsbakke.
GODKENDT✔

2. Årsberetning ved formand Birthe Stevnhoved til godkendelse.
(Årsberetningen er vedhæftet nederst i dokumentet.)
Hér kort: Birthe informerer om formålet med Samrådet,
kommunens forventning til Samrådene, profilering af Kongerslev
sammen med Fonden, henvendelse fra borgere om diverse
(hastighed, snerydning, væltet træ m.m.) Afsluttet diverse
projekter (Gavlmaleri, badebro m.m.) Igangværende (beplantning
ved Idrætscentret, gamle plejehjem “Lykkeshøj”,
renovering/beskæring m.m. af aktivitetspark, elcykel projekt (lån
af cykel, står ved skolen), endnu et gavlmaleri, samarbejde Keld
Jensen alle tre byer, lodsejer kommende udstykning,
medarrangør til div. foredrag, alle referater er på hjemmesiden
for 9293. Besøg ved Kongerslev Skole med ros.
Tak til alle for samarbejde og indsats omkring de tre byer.
?Spørgsmål til at få ungdommen til at blive/flytte herud?
?Spørgsmål til byggegrunde, er kræfterne koordineret? Ros til
Samrådet for indsats. Kommentar fra Fonden/Kongerslev Finans
omkring mangel på investorer/villighed til økonomisk fundament
m.m.
GODKENDT✔

3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse ved
Preben, gennemgang af regnskabet.
?Spørgsmål til vand i aktivitetspark
?Spørgsmål til Tryg forsikring
?Spørgsmål til Publicity - alt betalt nu, ikke flere regninger i 2024.
(Artikel og video tilgode)
GODKENDT✔

4. Ingen indkomne forslag.



5. Valg til bestyrelsen: På valg er Birthe Stevnhoved og Poul Erik
Jensen. Poul Erik Jensen ønsker ikke genvalg. Casper Lund er
valgt ind.✔ Birthe Stevnhoved ønsker genvalg.✔

6. Valg af suppleanter: Preben Christensen, Minna Jensen, Malene
Sørensen GODKENDTE✔

7. Valg af revisorer: Henning Rytter, Michael Kjærsgaard
GODKENDTE✔

8. Eventuelt:
🔵”Arbejdsgruppe for de tre byer”
(Facebook/hjemmeside/butiksvindue) Folk byder ind med evner
og tid, eftersøge hjælp til byerne. Vibeke opretter sider.

🔵“Fremtidens Kongerslev” - fokusgruppe på fx. 5 unge, hvad får
dem med til møder/fremadrettet en del af Samrådet?
Knallertbane og skur?
“Ungdoms borgermøde” - hvordan ser I Kongerslev når I bliver
voksne? Hvad skal der til for at I bliver her i byen? Evt.
konkurrence “Kom med en idé, den bedste idé vinder og vi prøver
at føre den ud i livet med hjælp fra kommune og fonde”. Styrke
samarbejdet mellem ældre/yngre (fx. de ældre fra
aktivitetscentre fortæller om deres livserfaringer). Vibeke taler
med skole.

🔵Som der findes “Rebild porten” - så slå på noget lignende i
forhold til Vildmosen, både i forhold til erhverv, kultur m.m.

🔵Nyt fra rådmand Jan Nymark om byudvikling: flere mulige
grunde i spil i foråret forhåbentlig, debat om grunde på gamle
stadion/brugsretsaftale (boligselskabet Nordjylland).
Materielgården til salg? Lykkeshøj til salg?
“Fleksible rammer”. PR om alle vore projekter.




